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Dato: 28.11.2023, kl.18:00 

Sted: Klubbhuset 

Styret: Kjetil Føyen Kyrre Fagerhaug Andersen Geir Gullestad Pettersen 
Ivar A. Devold Mariell Hellem Lars Vagle 

Vara: Terje Kroglund Stein Roald Levang Kirk Cabral 

Fagsjefer: Leif Olsen Stein Magne Lian Leif Bjarte Vold Tormod Olsen 

Per Ingar Mortensen Arild Flesjå Daniel Mitchell  

Andre:  

Saksliste: 

1. Sikkerhetstema: 
•  Ingen. 

 

2. Info fra fagsjefer og ledere: 

Skolesjef, Leif Olsen 
•  Det er noen nye instruktører på vei inn i klubben. 

•  Tilsynet har bestemt at fra 01.01.24 skal teoriprøvene være på engelsk. NLF har klaget på dette, 
men vi må avvente om dette blir stående. 
Flyskolen er bekymret for dette da undervisningen er på norsk. 

•  Det har blitt lagt ut info på Facebook med påminnelse til gamle piloter om å ta opp sertifikatet 
igjen. Allerede vært interesse. 

•  Nye instruktørsatser: 500kr/t, 01.04.24: 600kr/t (blokk tid + normal briefing før og etter flyging). 
Dette vedtas av styret. 

Operativ sjef, Stein Magne Lian 
•  Ingen. 

DTO representant, Leif Bjarte Vold 
•  Ingen. 

Flytryggingsleder, Tormod Olsen 
•  Bra GA-konferanse fra Gardermoen. De viktigste punktene under:  

- Det vil bli mer og mer samarbeid mellom sportsfly og motorfly, se ikke bort ifra at i fremtiden 
så slås de sammen. 

- Flysikkerheten er på rett veg, men hjemme bygde fly avviker trend. 
- OBSREG virker bedre og bedre. 
- TEM brukes mer og mer og er i ferd med å bli obligatorisk for GA skole. 
- LAPL/PPL: Det begynner å bli en del som tar LAPL, og for vanlig GA pilot så holder dette som 

regel. 
- Det kommer ny mal for klubbhåndbok hvor Avinor har vært med for å legge inn bruk av 

Avinor flyplasser. Det skal være lett å legge inn lokale regler etc. 

•  Møte med Avinor runway/tarmac safety team: 
- Taxi fra/til hangarer ble nevnt (ikke den nye). Det finnes EASA krav om hinderfritt område fra 

senterlinje, noen som taxi bane mellom hangarene ikke er innenfor. Det har derfor i 
utgangspunktet ikke lov å takse fra/til vedlikeholds hangar. Dette er ett problem for oss da det 
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er oppoverbakke, og en person kan ha problemer med å dra flyet opp til hangarer. Styret bør 
kontakte Avinor for å finne en løsning på dette. 

 

Flytekniskleder, Per Ingar Mortensen 
•  MTX er ferdig på 50t, men står tilbake for å fjerne korrosjon. 

•  FTD har feilmelding på skjerm. Teknisk prøver å finne ut av problemet. 

•  Ny motor til FTD kommer ikke før i januar, men vi kan fly videre på "gammel" motor inntil videre. 

•  Kabler til motorvarmer er borte. Dersom noen vet hvor de er ta kontakt med PIM. 

Byggleder, Arild Flesjå 
•  Ingen. 

Undervisningsleder, Daniel Mitchell 
•  Mappen til dokumentene i flyene begynner å gå i oppløsning. 

Flytjenesten, - 
•  Ingen. 

 

3. Økonomi: 
•  Kasserer ga en oppsummering av økonomien. 

•  Årets resultat er fremdeles dårligere i fjor. Dette er grunnet mindre flyging enn i fjor mens 
utgiftene har holdt seg på samme nivå eller ett økende nivå. 

•  Klubben har penger på bok og kan dekke de løpende utgifter. 

 

4. Prosjekt "Opptur": 
•  Lars gikk gjennom prosjektet "Prosjekt Opptur" fra Bergen flyklubb. Dette går ut på å ta med barn 

fra kreftforeningen og lignende med på flytur for å muntre opp deres hverdag. Det foreslåes at 
SFK også gjør noe tilsvarendesom og får næringslivet til å sponse dette. Styret støtter videre 
prosess. Lars og Geir vil fortsette arbeidet med dette.  

 

5. Prosjekt "Kurstilbud til UiS studenter": 
•  Forslag fremmet av Kjetil om å prøve å verve elever fra UiS til teorikurs og fremtidige medlemmer 

til klubben. 

•  Styret støtter videre prosess. Daniel fortsetter arbeidet. 

 

6. Ny leder flytjenesten: 
•  Styret vurderer/ser etter kandidater. 

 

7. Spørsmål om innvendig oppussing av klubbhytta innvendig: 
•  Det er ønske om å pusse opp klubbhytten innvendig. 

•  Klubben har ikke økonomiske ressurser til dette for øyeblikket, men vil starte litt planlegging å se 
på muligheter. 
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8. Annet: 
•  Leiekontrakt for hangar areal/tomt hos Avinor utgår i 2025 og klubben har fått tilbud om å 

inngå ny leiekontrakt for en 20års periode. Stryet ønsker selvfølgelig dette og vil innlede 
forhandlinger om ny kontrakt. 

•  Avinor har innført nye priser for adgangskort. 1500kr ved anskaffelse og en årlig avgift på 300kr 
som medfører en kostnad på 3000 over en 5års periode. Dette er en betydelig økning fra 
dagens takster. 

•  Renhold av klubbhytten fortsetter på dugnad inntil videre, hovedsakelig av medlemmer av 
styret. Skriv er lagt ut på MWL. Foreløpig virker dette til å fungere helt greit. 
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9. Aksjonslogg: 
# Pågående Aksjoner Ansvarlig Status Åpnet 

1  
Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. 
Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc. 

Kjetil Pågår 27.04.21 

2  Ta "sky-lounge" prosjekt videre. Kjetil Pågår 25.05.21 

3  
Presse ned prisen mer på forsikring av klubbens bygg. 
Venter på befaring. Må se mer på dagens forsikring hos IF 

Kjetil Pågår 30.08.22 

4  

Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. 
Opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen. 
Kan holde ett høstopplegg igjen på Clarion Hotell. 
Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer. 

Kjetil Pågår 25.10.22 

5  Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben. Mariell/Kjetil Pågår 25.10.22 

6  
Få flere inaktive medlemmer til å fly mer. Evt refresher kurs. 
"Back to current" kurset foreslått. Og spørreundersøkelse. 

Lars Pågår 07.02.23 

7  Oppdater klubbhåndbok med lovnorm endring. Ivar Pågår 27.06.23 

8  Grøtkveld før jul. Muligens tirsdag 12.des? Lars Pågår 26.10.23 

9  Motivasjons-kveld/møte for elever. Lars/Daniel Pågår 26.10.23 

10  
Reforhandle lånerenter med banken og få en ny verdivurdering 
på bygg. 

Geir/Arild Pågår 28.11.23 

11  
Sjekke opp i reglene for elektronisk besøkskort. Dagens regler 
passer dårlig for flyklubben. 

Kjetil Pågår 28.11.23 

12  Diskutere de nye satsene for adgangskort. Kjetil Pågår 28.11.23 

  

Utførte Aksjoner Lukket 

Legg ut byggleder på hjemmesidene. Ivar Utført 25.04.23 

Sende ut melding på MWL om grasrotandel. 
Legges ut i dag. 

Kjetil/Geir Utført 26.09.23 

Sjekke om Norønnafly er interessert i å ha verksted på Sola. 
Dersom det er kundegrunnlag, er de interessert. 

PIM Utført 26.09.23 

Opprette kontakt med forsikringsselskap ang. skade på FTD. Lars Utført 26.09.23 

Få skriftlig beskrivelse av skade hendelse på FTD. Kjetil Utført 26.09.23 

Pusse opp oppholdsrommet (male, mer lys, etc.). 
Grunnet trang økonomi utsettes dette til ett senere tidspunkt. 

Arild Utført 26.01.21 

Legg ut info om besøkende airside. Ivar Utført 26.10.23 

Legge ut melding på MWL ang. hinder og kart. Tormod Utført 26.10.23 

Legge ut info om grasrotandel på nettsidene. Ivar Utført 28.11.23 

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd. 
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Møteplan 2023: 
07. Februar 
28. Februar (Ekstraord.) 
28.Februar 
21. Mars 
28. Mars (Årsmøte) 
25. April 
30. Mai 
27. Juni 
30. August 
26. September 
26. Oktober 
28. November 
19. Desember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Ivar A. Devold, sekretær. 


